
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A Balmazújvárosi  Közös Önkormányzati  Hivatal  Dísztermében (4060 Balmazújváros,
Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pályázati  Források  Felhasználását  és
Beruházásokat Előkészítő és Ellenőrző Bizottságának 2019. március 18-án 15.00 órakor kezdődő
ülésén.

Jelen vannak:           
Bizottság  részéről:    Blaskó Sándor        bizottsági elnök

Tóth Attila bizottsági tag
Csonka-Kis Pál    bizottsági tag
      

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről:  Hegedüs Péter polgármester 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
dr. Volosinovszki Vanda aljegyző

      
Blaskó Sándor elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság 3 fővel

határozatképes.

N y i l v á n o s  ü l é s
1. Előterjesztés  az  autóbusszal  végzett  menetrend  szerinti  személyszállítási  szolgáltatás

ellátásával kapcsolatban 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

2. Előterjesztés a TOP-2.1.3-15-HB1-2016-00007 kódszámú projekthez kapcsolódóan Felelős
Akkreditált Közbeszerzési Szaktanácsadó kiválasztása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

1.  napirend:  Előterjesztés  az  autóbusszal  végzett  menetrend  szerinti  személyszállítási
szolgáltatás ellátásával kapcsolatban  

Blaskó Sándor bizottsági elnök
Van-e kérdés?

Csonak-Kis Pál bizottsági tag
Azt szeretném kérdezni, hogy ez a pályázat már kész van?

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Most a bizottságnak a pályázati kiírásról kell döntenie. A pályázat két dologból áll. Van a pályázati
felhívás  és  a  kiírás.  A pályázati  felhívást  meg kell  jelentetni  két  napilapban,  meg  a  Hivatalos
Értesítőben. A teljes részletes pályázati dokumentáció még nincs kész. 

Csonak-Kis Pál bizottsági tag
Azért  kérdezem,  mert  szeretnék  javaslatot  tenni.  Bele  lehet-e  tenni,  ha  évközben  szeretnénk
módosítani járatot? Nem a meglévőt, hanem az Újvilág utca érintésével. Ha mód és lehetőség van
rá,  akkor  úgy  kerülne  kiírásra  a  pályázat,  hogy  évközben  újra  tárgyalnánk,  ha  az  új  útvonal
elindításának a feltételei megvannak.   
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Dr. Hajdu Miklós jegyző
Szerintem  nincs  akadálya.  Egyeztettem  az  Észak-Magyarországi  Közlekedési  Központtal.  Az
üzletág vezetővel beszéltem, és rugalmasan állnak hozzá, újra lehet majd tárgyalni évközben.

Csonak-Kis Pál bizottsági tag
Azért legyen benne. Ha megvalósul jó, ha nem valósul meg nem jó, de legalább benne van. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
A pályázatban  megjelöljük  még  azt,  hogy  a  jövőben  a  bővítés  egy  járattal  történne  és  ezt
esetlegesen előre vállalná-e a pályázó.

Hegedüs Péter polgármester
Le kell fixálni az elején, hogy abban az esetben, ha a helyi közlekedésünk fejlesztésre kerül, akkor
a menetrendet köteles módosítani. Menetrend szerinti 3 járat helyett majd 4 járat legyen. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Tervezett bővítések esetén köteles vállalnia annak végrehajtását egy vonal tekintetében. 

Blaskó Sándor bizottsági elnök
Nem feltétlenül egy vonalat kell bele írni. Az egy vonalat ki kell hagyni belőle, mert ragaszkodni
fog hozzá.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Jó.  Ő szolgáltató,  tulajdonképpen  neki  se  rossz,  mert  az  önkormányzat  olyan  vonalat  épít  be,
aminél van igény. Elméletileg a díj őt illeti meg. 

Blaskó Sándor bizottsági elnök
Helyi vállalkozó indulhat? 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Ha a pályázati feltételeknek megfelel, akkor indulhat. Most 2 plusz 1 busz van. A jogszabály is
megbontja,  hogy  a  kiírás  készüljön  el,  és  ezzel  elindulhat  a  folyamat.  A részletes  pályázati
feltételeket kell megnézni. Előveszem az 5 évvel ezelőtti anyagot és az alapján állítom össze a
mostanit.

Blaskó Sándor bizottsági elnök
Nincs tömegnyomor a buszokon, néhány ember utazik egy ekkora járművön. Lehet, hogy kisebbel
és olcsóbban is meg lehet oldani, mert nem jönnek ki belőle jól anyagilag.

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Olyan kevés a közlekedő?

Hegedüs Péter polgármester
A beszámolóban szerepel, hogy jelentősen csökkent a közlekedők száma.

Csonak-Kis Pál bizottsági tag
A reggeli és a délutáni járatokon többnyire diákok vannak. 
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Blaskó Sándor bizottsági elnök
Fiatalok nem használják. 3-4 embert látok, rajta többet nem nagyon. Nem beszélve arról, hogy a
nehézgépjárművek nem taposnák szét a város gyenge minőségű útjait. Balmazújvároson van két
buszos vállalkozó lehet, hogy meg is tudnák oldani. Van-e kérdés?

Csonak-Kis Pál bizottsági tag
A 8. pontban a pályázatokat a Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és
Környezetvédelmi Bizottsága véleményezi. Ez a régiből maradt benne, mert van új bizottság, aki a
pályázatokkal foglalkozik. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Igen  a  régiből  maradt  benne.  Azt  javaslom,  hogy bővítsük  ki,  mert  pénzügyi  kérdés  is,  és  a
pályázatos bizottság hatásköre is, így mind a két bizottság véleményezze.

Blaskó Sándor bizottsági elnök
Van-e még kérdés? Ha nincs, ki az, aki ezekkel a kiegészítésekkel elfogadja a határozati javaslatot?

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

2/2019. (III. 18.) sz. PFFBEEB határozat:

Az autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási szolgáltatás ellátásával
kapcsolatban

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pályázati  Források  Felhasználását  és  Beruházásokat
Előkészítő  és  Ellenőrző  Bizottság az  autóbusszal  végzett  menetrend  szerinti  személyszállítási
szolgáltatás  ellátásával  kapcsolatos  előterjesztést  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek
azzal, hogy a pályázók számára legyen előírva annak vállalásában, hogy egy esetleges további új
járatot is üzemeltetnie kell a jövőben.

Felelős: Blaskó Sándor bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő testületi ülés

2. napirend:  Előterjesztés  a  TOP-2.1.3-15-HB1-2016-00007  kódszámú  projekthez
kapcsolódóan Felelős Akkreditált Közbeszerzési Szaktanácsadó kiválasztása tárgyában

Blaskó Sándor bizottsági elnök
A javaslatom az, hogy a Demeter ügyvédi irodát bízzuk meg továbbra is, mert elég nagy eltérés
van a másik két ügyvédi iroda árajánlatához képest. Ki az, aki elfogadja a határozati javaslat mind
a 2 pontját?

3 jelenlévő bizottsági tag közül 3 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

3/2019. (III. 18.) sz. PFFBEEB határozat:

A TOP -2.1.3-15-HB1-2016-00007 kódszámú projekthez kapcsolódóan Felelős
Akkreditált Közbeszerzési Szaktanácsadó kiválasztása tárgyában
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Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Pályázati  Források  Felhasználását  és  Beruházásokat
Előkészítő  és  Ellenőrző  Bizottság a  TOP-2.1.3-15-HB1-2016-00007  kódszámú  projekthez
kapcsolódóan  Felelős  Akkreditált  Közbeszerzési  Szaktanácsadó  kiválasztása  tárgyában  készült
előterjesztés határozati javaslat mind a 2 pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Felelős: Blaskó Sándor bizottsági elnök
Határidő: soron következő képviselő testületi ülés

Blaskó Sándor elnök
Megállapítom, hogy további hozzászólás nincs, megköszönöm a részvételt  és a bizottsági  ülést
bezárom.

K.m.f.

Blaskó Sándor
elnök

Csonka-Kis Pál
tag

Papp-Kovács Orsolya
jegyzőkönyvvezető
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